



鼎豐金融證券有限公司

Differ Financial and Securities Limited

Suite 503, 5/F, AIA Central,
1 Connaught Road Central, Central, Hong Kong.
香港中環干諾道中 1 號友邦金融中心 5 樓 503 室
Tel: (852)3628 3690 Fax: (852)3628 3692
Email: cs@dfh.cn

IPO Subscription Form 新股認購表

賬戶名稱 Account Name:

賬戶號碼 Account No. :

現請鼎豐金融證券有限公司代為申請

I/We request Differ Financial and Securities Limited
to apply on my/our behalf:

申請股數 No. of shares:

申請金額 Application Amount:

應付金額（包括元手續費）

Amount Payable (including handling charge of) :

Declaration 申請聲明

本人/吾等 特此聲明本人/吾等 並無重複申請認購上述公司的股份。

I/We declare that I/We have not applied for multiple applications for this subscription of shares.

本人/吾等 明白貴公司需要就是次認購股份向交易所及相關的監管機構披露本人/吾等的身份資料。

I/We understand that your Company will disclose my/our identity to the Stock Exchange and other relevant regulatory organizations for this share subscription.

認購股份數額以承銷商最後確定為準，本人/吾等 明白本人/吾等 可能獲分配全部或部份甚至完全沒有獲得分配認購的數量。

Share allotment is the sole discretion of the sponsor. I/We understand that I/We shall have chances to be allotted to all, partial, or none of the subscribed quantity.

本人/吾等 並非上述上市公司的大股東亦非關聯人士。若本人/吾等 並不是最終權益擁有人，本人/吾等 會向貴公司作出特別聲明。

I/We am/are not a substantial shareholder of the above listing company and I/We am/are not an associated person of the above listing company. I/We shall notify your Company if I/We am/are not the ultimate beneficial owner of the subscribed shares.

客戶簽名 Client's Signature :

日期 Date :

客戶經紀 Account Executive :

****請注意: 客戶必須在申請截止日期或以前存入足夠可動用的認購股款及手續費以供扣除, 否則我司將不會代客戶辦理認購新股事宜**

****Attention: Customers should deposit sufficient fund before the deadline; otherwise the application might be declined.**